Harman International Industries, Inc.

January 10, 2022

Federal Communications Commission Authorization and Evaluation Division 7435 Oakland Mills Road Columbia, MD 21046

Attn: OET Dept.

Ref: FCC Class II Permissive change for FCC ID: APIJBLCHARGE5H Applicant: Harman International Industries, Inc.

Dear Examiner,

This is to request a Class II Permissive change for FCC ID: APIJBLCHARGE5H originally granted on 01/06/2021 (date).

The change under this application as following:

Added battery (ICA086NA) for alternative use, which has the similar functions with original one, but coming from different provider. There is no RF parameter change to the operating frequency band, rated radiated and conducted output power of the device.

I attest that the certified device will not be capable of ad-hoc mode operation outside of the grant conditions.

Sincerely,

Signature:

Name: Terry Shi

Title: Prin.Engineer,Regulatory Compliance, Quality

Company: Harman International Industries, Inc.

The original battery (model: IBA077NA)



The new battery (model: ICA086NA)

1	
	型號/型号(Model): ICA086NA
	充電限制電壓/充电限制电压(Limited charge voltage): 4.2V
	執行標準/执行标准(Executive standard): GB 31241-2014
	可充式鋰離子電池組/可充式锂离子电池组(Rechargeable Li-ion Battery):
	標稱電壓/标称电压(Nominal Voltage): 3.6V
	額定容量/额定容量(Rated capacity): 7500mAh 27.0Wh
	警告: 1、禁止拆解、撞擊、擠壓或投入火中。2、若出現嚴重鼓脹, 請勿繼續使用。3、請勿置
	於高溫環境中。4、電池浸水后禁止使用!5、電池出現過熱、變形,請更換。
	警告: 1、禁止拆解、撞击、挤压或投入火中。2、若出现严重鼓胀,请勿继续使用。3、请勿置
	于高温环境中。4、电池浸水后禁止使用!5、电池出现过热、变形、请更换。
	WARNING: 1. Prohibited to disassemble, strike, squeeze the battery, or throw it into fire.
	2. If the battery is seriously bulging, do not continue to use it. 3. Please do not use in high temperature environment. 4. Battery is prohibited to use after being soaked in water.
	5. If the battery is overheated or deformed, please replace it.
	Date of manufacture/제조 년 월/製造日期/制造日期: 이 미 15 미
	Red wire (+) Black wire (-)
	1ICR19/65-3